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Bestuur  Voorzitter  S.M. Bong 
  Secretaris  mevrouw I.P. Slikker 
  Penningmeester  J.G.A. Brandt 
  Lid – Clubadviseur  W.F. Swaager 
  Lid – Onderwijsadviseur  J.G.M. Metselaar 
  Lid – DKL   W.F. Tostmann 
  Lid – ledenwerving  mevrouw M.A. Visser‐van den Berg 
 
Leden  ’s‐Gravenhaagse Bridge School  P.J.M. Steijns 

BC Groot Deijleroord  mevrouw M.M. Bellekom‐Vogels 
BC HOC/Studiecentrum  P.F.M. Wijsman en P. Pilgram 
BC de Pantalon  P.M.J.M. Relou 
BC Switch  mevrouw L.M. van Embden Andres 
BC V.I.V.A.  B.J. van der Veer en mevrouw H.W. van der Waal‐Jager 
BC Vronesteyn  P.G.J. van den Homberg 

 
Afwezig met bericht van verhindering: 

 Bestuur: J.G.M. Metselaar 

 Bridgeclubs: BC Voorschoten, BC RPC, BC Leidschenhage en BC Westhaghe. 

 Kader: E. van Egmond (RKL), E.A.W. van Dijk (DKL), P.H.A. Hoogweg 

 Erelid: mevrouw L.M.J. Hoogweg‐Spek 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 10.30 uur en heet allen welkom. Omdat het gezelschap relatief klein 
is wordt een voorstelronde gedaan. De voorzitter stelt voor om punt 8 van de agenda naar voren te halen, 
zodat de nieuwe bestuursleden in functie zijn de rest van de vergadering. De vergadering gaat hiermee 
akkoord. 
 
2. Bevestiging erelidmaatschap 
Tijdens de lustrum drive in 2015 is mevrouw L.M.J. Hoogweg‐Spek, voor haar jarenlange vrijwilligerswerk 
zowel in als buiten het bestuur, benoemd tot erelid van het district. Op het verzoek van de voorzitter om 
dit erelidmaatschap officieel te bekrachtigen (statuten artikel 1 en 6 en het huishoudelijk reglement artikel 
2), reageert de vergadering met een luid applaus. Leontien moest vanwege prive omstandigheden verstek 
laten gaan. 
 
3. Notulen ALV 23 mei 2015 
De notulen worden  goedgekeurd. Met dank aan de notulist. 
 
4. Mededelingen en ingekomen stukken 

a) Bestuursmededelingen 

 De voorzitter geeft een toelichting op het NBB beleidsplan. De ongeveer 300.000 bridgers 
zijn gemiddeld 70,1 jaar. De NBB richt zich ook op senioren, omdat dit een vijver is waar 
weinig sportbonden zich op zullen richten en daar liggen dus kansen. De jeugd wordt na‐
tuurlijk niet vergeten, maar is al jaren een punt van aandacht. Speerpunt van de NBB is ook 
de binding met de clubs: sociaal belangrijk. Aandacht voor grijze clubs die minder dan 1x 
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per week een speelmoment hebben: speciale financiële afspraken ontwikkelen. Gedacht 
wordt aan “arbitrage light” voor de lagere lijnen. 
Er ontwikkelt zich een geanimeerde discussie, waarbij aandacht wordt gevraagd voor het 
breder kijken dan alleen naar de eigen club. Heeft een speler geen partner? Wellicht is er 
op een andere club ook eentje die zoekt. Nu wordt meestal alleen binnen de eigen club ge‐
zocht. Het district zal de app “Bridgepartner gezocht” 
(http://www.bridgepartnergezocht.nl/) in de nieuwsbrief onder de aandacht brengen. 
Uiteraard ook veel aandacht voor jeugd. Hoe krijgen we die aan het bridgen? Affiniteit met 
bridge is laag. Reacties op de flyer van het district over jeugdlessen in Den Haag ZW zijn tot 
nu toe nihil. De tijden van de bridge avonden komen ter sprake: te laat voor de jongere 
jeugd. De NBB denkt daar ook over na en komt tzt met een voorstel voor flexibele drives: 
drives eerder beginnen en dan mogelijkheid voor later instappen of vroeger uitstappen. 
Cursisten: hoe krijgen we cursisten naar een club en hoe houden we ze daar? Een kleine 
groep redt het op een club (16%), maar het grootste gedeelte haakt af (84%) omdat ze 
meteen in het diepe gegooid worden. Bij grotere clubs zijn meer beginners die in één groep 
kunnen spelen en dan valt het afvalpercentage mee. Landelijke cijfers tonen aan dat de 
Passageclub hier goed werkt. Men verblijft één tot drie jaren op een passageclub en is dan 
verplicht door te stromen naar een reguliere club. In Den Haag ZW is de Passageclub Bege‐
leid Bridgen PBB met meer dan vijftig deelnemers daar een voorbeeld van. Bij PBB gaan nu 
de eerste personen uitstromen, maar er is ook instroom nodig. Ook hier zouden clubs club‐
overschrijdend moeten denken. In Den Haag Noord is behoefte aan een Passageclub. 

 Bill Swaager vertelt dat het Spelpijl Ontwikkelings project (SPO) een succes genoemd mag 
worden met ruim 100 deelnemers aan uiteindelijk 6 cursussen (gepland waren 9, de maan‐
dag en vrijdag zijn vervallen wegens gebrek aan belangstelling). De deelnemers hebben re‐
centelijk een enquête formulier ingevuld en hier kwam een ruime voldoende uit. Voor het 
volgende seizoen worden weer cursussen gepland met in ieder geval aandacht voor “afspe‐
len van een troefcontract” en “zwakke twee”. Wellicht ook een cursus voor de toppers bin‐
nen het district. Maar het is lastig om het niveau van bridgers vooraf te bepalen: men over‐
schat zichzelf vaak en de NBB rating zegt ook niet alles. 

 Mieke Visser geeft een korte toelichting op het plan om jeugdbridge in Den Haag ZW op te 
zetten. Alle informatie hierover is recentelijk naar de bridgers in het district gestuurd. De 
reacties zijn helaas tot nu toe nihil. In augustus komt nog een advertentie in de Posthoorn 
en het district zal er weer aandacht aan besteden in de nieuwsbrief. 

 Tijdens de Haagsche Bridgeweek zal er op 17 augustus van 10.00 tot 15.00 uur op de pier 
gebridged worden onder leiding van Mieke. Op die manier zal bridgen onder de aandacht 
gebracht worden van het publiek. De clubs worden verzocht om hun leden te enthousias‐
meren om een tijdje te komen bridgen op de pier. 

 De voorzitter vraagt ook aandacht voor de Haagsche Bridgeweek, die gesteund wordt door 
de NBB en het district. Er kan nog worden ingeschreven, alle toernooidagen staan op de 
website van het district. 

b) Terugblik seizoen 2014/2015 

 Wolf Tostmann doet een kort verslag van de diverse competities (viertallen, open paren en 
gemengde paren). Conclusie: deelname van alle competities blijft afnemen. Voorstel van de 
heer Steijns om een groep in de competitie op te nemen voor spelers met een lage rating, 
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dit om spelers niet af te schrikken. Beeld is nu dat alleen “toppers” aan de diverse competi‐
tie deelnemen. 

c) Ingekomen stukken: er zijn geen ingekomen stukken. 
 
5. Kalender 2016‐2017 
Indien er binnen het district te weinig inschrijvingen zijn voor de CLA en/of CLB cursus zal gekeken worden 
naar een samenwerking met Leiden of Delft. De voorzitter vraagt speciale aandacht voor de nieuwjaarsdri‐
ve en –borrel. Daarnaast attendeert hij op de finale Meesterklasse en 1e divisie in Utrecht. Heel leuk en 
leerzaam. De kalender wordt ongewijzigd goedgekeurd. 
 
6. Financiële zaken 
De penningmeester geeft een toelichting op het financieel jaarverslag 2014–2015. De grootste afwijking zit 
in de kosten van het lustrum. De vergadering dechargeert het bestuur en met name de penningmeester 
voor het gevoerde beleid. 
 
Vervolgens geeft de penningmeester een overzicht van de financiële stand van zaken (per 31/5) van het 
lopende seizoen: hij verwacht met een positief resultaat te eindigen. Helaas het gevolg van het niet door‐
gaan van de Kaderdag en Toekomstdrive. Daarna noemt de penningmeester de belangrijkste zaken uit de 
begroting voor 2016‐2017. 
 
7. Samenstelling Kascommissie 
In de Kascommissie wordt benoemd: de heer B.J. van der Veer als voorzitter, de heer M.L.A.J. Scheer als lid 
en de heer P. Pilgram als reservelid. 
 
8.  Bestuurssamenstelling 
Er zijn geen tegenkandidaten ontvangen op de voorgestellen van het bestuur voor de invulling van de vrij‐
gevallen functies. Derhalve worden de heer W.F. Swaager (clubadviseur), mevrouw A.M. Visser‐van den 
Berg (ledenwerver) en mevrouw I.P. Slikker (secretaris) bij acclamatie gekozen door de vergadering. De 
verlenging van de termijn van de heer J.G.A. Brandt (penningmeester) met drie jaar, wordt ook bij acclama‐
tie goedgekeurd. 
 
De voorzitter dankt de afgetreden secretaris de heer E.E. Zimmerman, die helaas niet aanwezig is. 
 
9. Rondvraag en sluiting 
Mevrouw Bellekom heeft gehoord dat de NBB het aantal districten wil verkleinen. Wolf legt uit dat dit gaat 
over de indeling van de 2e divisie in zeven in plaats van de huidige acht districten.  
Mevrouw Bellekom merkt verder op dat de competitie indeling voor haar vereniging zeer ongelukkig was: 
3x uit bij SBS en niet thuis. Wolf Tostmann zal kijken of hier iets aan te doen is, maar met weinig poules en 
clubs zal het lastig worden. 
 
Er wordt nog aandacht gevraagd voor een paar drives voor goede doelen. Deze zullen allen in de nieuws‐
brief worden meegenomen, als men de informatie tijdig (eind juni) naar de secretaris van het district 
stuurt. Goedkeuring voor een drive (zodat de NBB deze op hun site vermeldt) moet ook via de secretaris 
aangevraagd worden. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 12.45 uur. 


